
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 707
Af lovforslag nr. L 61 fremgår det, at det ved provenuberegningen var lagt til
grund, at salget af eldrevne køretøjer vil udgøre ca. 1.800 stk. i 2016, 3.100
stk. i 2017, 4.500 stk. i 2018 og 6.400 stk. i 2019. Ministeren bedes redegøre
for, om forventningerne stadig er, at salget af eldrevne køretøjer vil udgøre ca.
1.800 stk. i 2016, når tal fra De Danske Bilimportører viser, at tallet er på un-
der 500 solgte elbiler i perioden januar-august 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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